
 
 

LATVIJAS BIATLONA FEDERĀCIJAS 

2022.GADA 4.oktobrī VALDES SĒDES PROTOKOLS 

 

 

 

Rīgā, 2022. gada 4.oktobrī     

Zoom platformā 

Piedalās:  

Valdes locekļi: K.Sakniņš,  J.Bērziņš, E.Stapulone, A.Lungevičs, R.Bluķis, Intars Berkulis. 

Ģenerālsekretārs: Juris Pīpkalējs 

IBU EOCH sacensību direktors Gundars Upenieks 

 

Valdes sēdi vada: K.Sakniņš 

Protokolē: J.Pīpkalējs 

Darba kārtība: 

1. Aktualitātes biatlonā 

2. Latvijas Biatlona Federācijas 2022./2023 g.sezonas individuālā ranga 

aprēķināšanas nolikums 

3. Situācija  ar NBS Sporta klubu 

4. IBU Reģionālais samits Kopenhāgēnā. 

5. Citi jautājumi 

 

1. Aktuālitātes biatlonā 

K.Sakniņš informē valdes locekļus par sportistu gatavošanos jaunajai sezonai. Daļa biatlona 

izlases nedēļas nogalē nostartēja Latvijas čempionātā vasaras biatlonā  un turpinās treniņus 

mājās, lai oktobra vidū dotos uz pirmā sniega nometni Idrē, Zviedrijā. Idrē tiek plānots 

aizvadīt nometni līdz novembra beigām un doties uz IBU Pasaules kausu Kontiolahti. Annija 

Keita Sabule, Renārs Birkentāls un Rūdis Balodis, saskaņojot līgumus ar Latvijas Olimpisko 

komiteju ir bijuši treniņu nometnē Stelvio Itālijā, kurā izmantoja LOV pieškirto finansējumu. 

Juris Pīpkalējs informē valdi, kad ir ticies ar Andreju Rastorgujevu un pārrunājis daudzus 

jautājumus par jauno sezonu. J.Pīpkalējs informēja par Andreja Rastorgujeva plāniem jaunajā 

sezonā un par akcenta likšanu uz Pasaules čempionātu biatlonā, kas notiks Oberhofā februārī.  

Balsojums: par -6, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: pieņemt informāciju zināšanai 

 

 



2. Latvijas Biatlona Federācijas 2022./2023 g.sezonas individuālā ranga 

aprēķināšanas nolikums 

Juris Pīpkalējs iepazīstina valdes locekļus ar treneru sapulcē izstrādāto LBF 2022./2023 

g.sezonas individuālā ranga aprēķināšanas nolikumu. Nolikumā ir izstrādāta jauna punktu 

aprēķināšanas sistēma, kā arī grupu iedalījums ir pielāgots IBU standartiem un vecuma 

grupām.Ranga nolikums ir spēkā visu sezonu, t.sk LBF rīkotās vasaras sacensības tiks ņemtas 

vērā aprēķinot rangu. Valdes locekļi apsprieda nolikuma saturu. 

Balsojums: par -6, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Pieņemt Latvijas Biatlona Federācijas 2022./2023 g.sezonas individuālā ranga 

aprēķināšanas nolikumu un nopublicēt federācijas mājaslapā www.biatlons.lv 

3. Situācija ar NBS Sporta klubu 

Kaspars Sakniņš informē valdi, ka Andrejs Rastorgujevs ir piekārtots no Militārās policijas uz 

NBS Sporta klubu. Un sagatavošanās periodā saņem finansējumu no NBS Sporta kluba 

budžeta. NBS Sporta klubs joprojām uzskata, ka sportistu – Renāra Birkentāla, Annijas Keitas 

Sabules un Rūda Baloža dalība IBU sacensībās ir cieši saistīta ar NBS Sporta kluba trenera 

Māra Čakara iekļaušanu LBF izlasē trenera amatā, ko LBF ir vairākkārt atbildēju, ka tas nav 

iespējams. Valdes locekļu pārrunā iespēju satikties LBF prezidentam ar NBS Bruņoto spēku 

komandieri un pārrunāt viņa nostāju šajā jautājumā. 

Balsojums: par -6 , pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: deliģēt prezidentu K.Sakniņu pārrunāt NBS Sporta kluba sportistu nākotni ar 

NBS Bruņoto spēku komandieri Leonīdu Kalniņu. 

4. IBU Reģionālais samits Kopenhāgēnā. 

K.Sakniņš informē valdi, ka no 21- 22 novembrim Dānijas pilsētā Kopenhāgenā  notiks IBU 

reģionālais samits. Kurā dalību ņems IBU vadība – IBU prezidents, IBU ģenerālsekretārs, 

IBU Attīstības departmenta vadība un pārstāvji no Norvēģijas, Zviedrijas, Somijas, Latvijas, 

Lietuvas, Igaunijas, Dānijas federācijām. Katrai no federācijām ir jāprezentē pārejiem biatlona 

struktūra savā valstī, sacensību organizēšanas, izaicinājumi un trūkumi. IBU vēlas 

iedziļināties, kā ir iespējams papildus palīdzēt federācijām piesaistīt finansējumu jaunu 

programmu, stratēģiju izstrādei. kārtība Kongresā Latvijas Biatlona federāciju  pārstāvēs – 

prezidents Kaspars Sakninš, ģenerālsekretārs Juris Pīpkalējs un valdes loceklis – Jānis 

Bērziņš. 

J.Bērziņš informē valdi, ka plāno kandidēt IBU Tehniskās komisijas locekļa amatam un būtu 

priecīgs pārstāvēt IBU federācijas intereses. Valdes locekļi izsaka prieku par Jāņa Bērziņa 

vēlmi kandidēt un novēl veiksmi IBU kongresā. 

Balsojums: par -6, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai 



 

 

1. 2022./2023. gada ziemas sezonas sacensību kalendārs 

Juris Pīpkalējs informē valdi par plānotajām sacensībām Latvijā, Baltijas valstīs un IBU 

kalendāru 2022./2023. gada sezonā. K.Sakniņš uzsver, ka federācijai ir svarīgi, ka IBU 

sacensībās Latvija tiek pārstāvēta visos līmeņos – IBU Pasaules kausos, IBU Kausos un IBU 

Junioru kausos.  Gundars Upenieks informē valdi par gatavošanos IBU Eiropas junioru 

čempionātam. G.Upenieks skaidro paveiktos darbus un plānus nākamajiem 5 mēnešiem. 

Izaicinājumu ir daudz dēļ inflācijas un budžeta iespējām. 

Balsojums: par -6, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai un nopublicēt sacensību kalendāru Latvijas 

Biatlona federācijas mājaslapā www.biatlons.lv 

2. Citi jautājumi 

K.Sakniņš informē valdi par esošo situāciju ar federācijas budžetu. Lai realizētu visas 

programmas saistībā ar jauniešiem un pieaugušo izlasi – valdei pastiprināti jāstrādā pie 

finansējuma piesaistes. Valdes locekļi pārrunā savstarpēji iespējas piesaistīt papildus 

finansējumu federācijas budžetam. 

Balsojums: par -6, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Valdei strādāt pie papildus finansējuma meklēšanas. 

 

 

 

http://www.biatlons.lv/

